
 

Z Á P I S 

 

z  12. zasedání zastupitelstva obce Valchov, 

konaného dne 20. 2. 2012 v 19.30 hod. v budově obecního úřadu ve Valchově 

 

 

Přítomno: ing. Radka Bezděková, ing. Jindřiška Brožová, ing. Jiří Dokoupil, Václav 

Hasoň, Tomáš Kalik, ing. Zdeněk Přikryl, Pavla Vítová 

 Milan Fiala, Karel Vrána – omluveni 

(prezenční listina) 

 

Občané a hosté:  prezenční listina 

 

Program: 1     zahájení 

2. kontrola plnění úkolů 

3. záměr uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene  

4. záměr prodeje pozemku 

5. žádost o poskytnutí dotace 

6. žádost o finanční příspěvek 

7. závěrečný účet obce za rok 2011 

8. kulturní výbor 

9. kaple sv. Petra a Pavla 

10. pouť 2012 

11. různé 

12. diskuse 

13. závěr 

 

 

1. Zahájení 

Starostka obce zahájila 12. zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO), které bylo svoláno v 

souladu se zákonem č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. 

 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, a tím je ZO schopno 

právoplatně se usnášet. 

Zapisovatelkou byla stanovena ing. Brožová 

 

Starostka upozornila všechny přítomné, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam pro 

účely pořízení zápisu, po ověření zápisu bude vymazán. Případné připomínky je třeba vznést 

co nejdříve po obdržení kopie zápisu. Hlasování zastupitelů je zapisováno jmenovitě. 

 

Poznámky k zápisu hlasování: 

br – ing. Jindřiška Brožová 

př – ing. Zdeněk Přikryl 

ha – Václav Hasoň 

ka – Tomáš Kalik 

vr – Karel Vrána 

be – ing. Radka Bezděková 

fi – Milan Fiala 

ví – Pavla Vítová 
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do – ing. Jiří Dokoupil 

1 – zastupitel hlasoval pro 

2 – zastupitel hlasoval proti 

0 – zastupitel se zdržel hlasování 

N – zastupitel nebyl přítomen zasedání 

 

 

Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Václav Hasoň a Ing. Radka Bezděková. 

Návrh usnesení 1/12/2012:          5 - 0 - 2 

ZO schvaluje Václava Hasoně a Ing. Radku Bezděkovou jako ověřovatele zápisu. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-0 ka-1 vr-N be-0 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 1/12/2012  

 

Navržený program jednání byl přečten, bez připomínek. 

Návrh usnesení 2/12/2012:          7 - 0 - 0 

ZO schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 2/12/2012  

 

Starostka konstatovala, že zápis z 11. zasedání ze dne 21. 12. 2011 byl ověřovateli ověřen a 

po celou dobu zasedání vyložen. 

 

  

2. kontrola plnění úkolů 

 

Projektová žádost o dotaci na SZIF – obec byla, jako žadatel, vyzvána k doložení příloh 

k žádosti. Projektová žádost obce Valchov, tak jak byla podána, byla doporučena ke 

schválení. 

 

Mosty, přechod pro chodce, místo pro přecházení – jsou řešeny v rámci projektové žádosti 

o dotaci na SZIF. 

 

Výstupy z kontroly kontrolního výboru    
 most u č.p. 61 – úkol trvá. O: starostka a V. Hasoň 

Oprava 3 křížů v obci – úkol trvá, je možné, že kříž před bývalou školou by bylo možné 

opravit v rámci rekonstrukce veřejného prostranství před hasičskou zbrojnicí O: starostka  

řešení BOZP a PO, úkol trvá, přišroubovat držáky na has. přístroje, technický výbor 

O: TV, termín do konce roku 2011, nesplněno.  

 

Změna ÚP – úkol trvá, O: starostka. 

 

Pojištění obecního majetku a odpovědnosti - úkol trvá. 

 

Jímka u MŠ – zajištění čerpadla zatím neprovedeno, Petr Barák, člen zásahové jednotky 

SDH se nabídnul, že provede průzkum trhu a navrhne zakoupení čerpadla. Vyčištění jímky se 

provede na jaře. Úkol Trvá. 

 

Kolaudace chodníků + Zlatá Valcha – připravena rekonstrukce parkoviště v rámci smlouvy 

s opcí, chodníky se budou opravovat současně. Úkol trvá. 
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Návrhy zastupitelů do dokumentu „Program obnovy obce“ – nikdo další ze zastupitelů se 

nevyjádřil přes opakovanou výzvu starostky. 

 

Hospodářská činnost v lese – termín úkolu byl několikrát prodloužen, poslední termín 31. 

10. 2011 – nesplněno. O: Fiala 

Co se týká povolení kácení a vyjmutí z LPF, je již zajištěno, odprodej dřeva dohodnut s MP-

lesy. Zjištěny byly i jiné nabídky na odkup dřeva, včetně přímého prodeje do Rakouska. 

Kácení provede Antonín Havelka. 

 

Společné jednání starostky a místostarosty s bývalým vedením obce: 

- spádování odtoků vody podél cesty realizované pozemkovým úřadem a předané do 

majetku obce, zda byla cesta řádně zkolaudována, případně je-li v záruce 

- jednání ohledně mostů, resp. požadavků na rozšíření cesty na Přísadniska  

jednání proběhlo 19.ledna 2012, starostce a místostarostovi byly vyloženy závěry jednání 

v roce 2009, zápis z jednání nalezen nebyl. Starostka navrhuje příkop pročistit a další řešení 

ponechat do doby zamýšleného výkupu pozemků na přípravu stavebních míst. Ing. Dokoupil 

připomíná, že pod příkopem jsou uloženy odvodňovací trubky. Dále sdělil, že rozšíření mostu 

u č.p. 55 bylo navrhováno z důvodu lepšího příjezdu do obytné a průmyslové zóny. Pan 

Macháček, firma RM Trymet - konstatoval, že při rozšíření mostu a cesty naproti Dokoupilům 

na Přísadniska do podnikatelské zóny, dojde k zvýšení provozu těžké techniky kolem 

zástaveb bydlení a občané si pak budou  stěžovat na větší hluk a prašnost, navrhuje raději 

přístup nad kravínem. 

 

Rozhlas na Přísadniskách – úkol trvá, původní termín do konce roku 2011 – nesplněno. O: 

Karel Vrána. Úkolu se ujme místostarosta a Václav Hasoň. 

 

Kontrola v MŠ – vyhotoveno splněno – výstup z veřejnosprávní kontroly - identifikace 

majetku, zřizovací listina a smlouva o výpůjčce, směrnice v oblasti účetnictví . 

 

Inventarizace 2011 

Provedené inventury proběhly bez problémů, viz zpráva z inventur. Vzhledem k drobné chybě 

v protokolu je třeba znovu projít, podepsat. 

Majetek navržený k vyřazení je vyčleněn v protokole. Starostka navrhuje likvidační komisi ve 

složení ing. Radka Bezděková, Karel Vrána, ing. Zdeněk Přikryl.  

 

Návrh usnesení 3/12/2012       7 - 0 - 0 

Zastupitelstvo obce Valchov schvaluje likvidační komisi ve složení ing. Bezděková,  

p. Vrána a ing. Přikryl. Výstup z jednání likvidační komise bude předložen do 31. 3. 2012. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 3/12/2012  

 

Z dalších schválených návrhů jsou práce postupně realizovány, dle potřeby. 

 

 

3. záměr uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene 

 

Předmětem smlouvy je strpění umístění a provozování vodovodního řadu, 19. 3. 2010 byla 

podepsána smlouva o smlouvě budoucí mezi obcí Valchov a SVaK. Jedná se o pozemky p.č. 

669/1, 675/1, 701. Fakticky jde o vodovodní řad vedoucí od vodojemu na Orlovech.  
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Návrh usnesení 4/12/2012       7 - 0 - 0 

Zastupitelstvo obce Valchov schvaluje záměr a uzavření smlouvy o zřízení věcného 

břemene mezi obcí Valchov a Svazkem vodovodů a kanalizací. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 4/12/2012  

 

4. Záměr prodeje pozemku 

 

Situace byla projednána, geometrickým plánem odděleno – úkol místostarosty splněn, 

starostka žádá o schválení záměru prodeje nově oddělené parcely č. 370/1 v k.ú. Valchov o 

výměře 311m
2
. Prodej pozemku byl schválen na minulém zasedání usnesením č. 3/11/2011. 

Záměr bude vyvěšen na obou úředních deskách po dobu 15 dnů.  

 

Návrh usnesení 5/12/2012:          7 - 0 - 0 

ZO schvaluje záměr prodeje nově oddělené parcely č. 370/1 v k.ú. Valchov o výměře 311m
2
. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 5/12/2012  

 

5. žádost o poskytnutí dotace 

 

Svaz tělesně postižených ČR, místní organizace Němčice žádá o dotaci na zkvalitnění života 

svých členů, zejména na pořádání akcí pro tělesně postižené. Starostka navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 2000,- Kč, neboť členy STP jsou i občané Valchova a obec podporuje 

zájmovou činnost a sdružování občanů. 

 

Návrh usnesení 6/12/2012:          7 - 0 - 0 

ZO schvaluje poskytnutí dotace ve výši 2 000,- STP, místní organizace Němčice na podporu 

činnosti. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 6/12/2012  

 

6. Žádost o finanční příspěvek 

 

Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých, oblastní pobočka Blansko, žádá o 

finanční příspěvek. Prostředky budou využity k činnosti organizace. Starostka navrhuje 

uvolnit 3 000,- Kč. SONS je organizace regionálního významu. 

 

Návrh usnesení 7/12/2012:          7 - 0 - 0 

ZO schvaluje poskytnutí dotace ve výši 3 000,- Kč SONS, oblastní organizaci Blansko. 

 na podporu činnosti. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 7/12/2012  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

7. závěrečný účet obce 

 

Návrh závěrečného účtu obce Valchov za rok 2011 byl přeposlán všem zastupitelům, aby se 

se s ním mohli seznámit, po doplnění o hospodaření MŠ bude vyvěšen na úřední desce po 

dobu 15 dnů. Na příštím zasedání bude jeho konečná podoba schválena. Starostka podotýká, 

že v minulém roce obec hospodařila s přebytkem, tzn. že příjmy byly větší než výdaje. 
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8. kulturní výbor 

Vzhledem k tomu, že předsedkyně kulturního výboru se vzdala funkce, je třeba vyřešit 

situaci. Starostka navrhuje kulturní výbor zrušit, odměna předsedkyni již stejně není 

vyplácena, zájezdy a akce pro děti pořádá hlavně výbor pro sport. Ostatní členové jsou 

zainteresováni v jiných výborech. Vítání občánků a výročí občanů zajistí zastupitelstvo jako 

celek po domluvě. 

 

Návrh usnesení 8/12/2012:          7 - 0 - 0 

ZO ruší kulturní výbor od 20. 2. 2012. Činnost kulturního výboru budou po dohodě 

zajišťovat všichni zastupitelé. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 8/12/2012  

 

9. kaple sv. Petra a Pavla 

 

Vzhledem ke skutečnosti, že kaple je majetkem obce a obec hradí veškeré náklady spojené 

s chodem kaple, starostka by chtěla znát situaci provozu v kapli.  

Kdy a jak probíhají mše svaté, kdo o tom rozhoduje, kdo má od kaple klíče, zajišťuje úklid, 

výzdobu, není-li v kapli přímotop, kam putují vybrané milodary. 

Aby to nebylo špatně pochopeno, starostka nehodlá činit zákazy nebo překážky ve využívání 

kaple, jen je třeba vědět, kdo je za kapli odpovědný. Správce by měl mít hmotnou 

odpovědnost a sledovat, případně informovat o skutečnostech týkajících se kaple. Dále je 

navrženo, aby na stránkách obce byla nabídnuta turistům možnost prohlídky interiéru kaple, 

po předchozí domluvě. 

Zastupitelé, kteří byli členy ZO již v minulém volebním období, se shodli, že správcem byl 

určen pan Augustin Veselý a je třeba provoz kaple projednat s ním. Jak přesně je provoz řešen 

neví. 

 

10. pouť 2012 

 

Pouťové oslavy 2012 se budou, po dohodě s panem farářem Koutníkem, konat 29., 30. 6. a 1. 

7. 2012. Mše svatá je domluvena na neděli 1.7. v 9.00 hod v kapli sv Petra a Pavla. 

Starostka zajistila na četná přání zastupitelů i občanů kolotoče a tomu podobné atrakce. Pokud 

tomu nebudou bránit jiné okolnosti, navrhuje umístit atrakce na hřišti. Provozovatelé kolotočů 

by přijeli v úterý 26. 6. a odjížděli v pondělí 2. 7. 2012. Další související program by se měl 

logicky také konat na hřišti, neboť pokud budou kolotoče na jiném místě než ostatní program, 

bude to pro občany nepříjemné. V sobotu zajistí SDH zábavu, v neděli hudba k poslechu a 

tanci pro občany od 15.00 do 20.00 hod. Oslovíme pana Drábka, dle jeho odpovědi bude 

případně zajištěn někdo jiný. V případě nepříznivého počasí bude program přesunut do 

sokolovny. 

 

Návrh usnesení 9/12/2012:         5 - 0 - 2 

ZO schvaluje organizaci pouti 2012 dle výše uvedeného. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-0 fi-N ví-1 do-0 

Bylo přijato usnesení č. 9/12/2012 
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11. různé 

 

Dotace Knihovna - Starostka informovala o podané žádosti o dotaci na knihovnu z MK ČR 

na projekt „Podejme si ruce“. Celkové náklady projektu 26 000,- Kč, požadovaná dotace 

12 000,- Kč. Projekt je logickým pokračováním nastaveného chodu knihovny, který je velmi 

úspěšný. Je kladně hodnocen i ze strany MK Boskovice a od občanů nejen Valchovských. 

Projekt zahrnuje i nové logo knihovny a vydávání obecního zpravodaje. Z důvodů nutnosti 

podání žádosti do 10. 1. 2012, nebylo toto dříve konzultováno, starostka však předpokládá, že 

nikdo ze zastupitelů nebude proti. Ing. Dokoupil kladně zhodnotil aktivity pořádané  

v knihovně a konstatoval, že současná knihovnice začala procovat již v průběhu minulého 

volebního období – 1. 7. 2010. 

 

Návrh usnesení 10/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje projektovou žádost o dotaci na MK ČR, projekt nese název „Podejme si ruce“. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 10/12/2012 
 

Veřejná služba – VPP pracovníci zřejmě nebudou v tomto roce organizování tak, jako 

v minulosti. Nabízí se možnost VS ze strany ÚP. Jelikož není jiná možnost (s malými 

náklady) zajistit úklid a prospěšné práce na obci, starostka je v jednání s ÚP. Smlouva na 

výkon veřejné služby bude uzavřena. 

 

Firma databox zaslala návrh prodloužení smlouvy a tím pádem fakturu na 2 200,- za 

využívání prostoru na portále www.ziveobce.cz za reklamu obce Valchov. Zastupitelé 

doplnili, že za tuto službu se dříve nic neplatilo a navrhují neplatit za prezentaci obce i za 

cenu vymazání kontaktů ze zmíněných stránek.  

 

Návrh usnesení 11/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO neschvaluje platbu za prezentaci obce Valchov na portále www.ziveobce.cz.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 11/12/2012 
 

Hodina země – koordinátoři akce Hodina země vyzývají obce i jiné společnosti k připojení se 

k výzvě, kdy by bylo 31. 3. 2012 mezi 20.30 a 21.30 vypnuto VO v obci. Hodinu Země 2012 

celosvětově pořádá WWF, největší mezinárodní organizace pro ochranu přírody. Koordinaci 

v České republice zajišťuje Ekologický institut Veronica. Starostka navrhuje se k této akci 

připojit. 

 

Návrh usnesení 12/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje připojení obce Valchov k akci Hodina země 31. 3. 2012, kdy bude od 20.30 do 

21.30 hodin vypnuto veřejné osvětlení v obci. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 12/12/2012 
 

Výbor pro les – občan Jiří Barák ml. má zájem pracovat ve výboru pro les, starostka navrhuje 

chválit ho za člena výboru. Pokud by některý ze stávajících členů neměl zájem o práci ve 

výboru, může svoje členství ukončit. 

 

 

http://www.ziveobce.cz/
http://www.ziveobce.cz/
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Návrh usnesení 13/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje Jiřího Baráka ml. jako člena výboru pro les, životní prostředí a odpadové 

hospodářství. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 13/12/2012 
 

Kanalizační přípojky občanů – po jednání s dodavatelem stavby (rekonstrukce kanalizace, 

projekt Dyje II.) bylo zjištěno, že občané zřejmě nevědí o požadavku SVak na zajištění šachet 

pro kanalizační přípojky. Prozatím starostka jedná se Skanskou i SVaK. 

 

Žádost o budoucí směnu pozemku „cesty za kravínem“ – pan Macháček vysvětlil situaci. 

Jedná se o přesunutí polní cesty z původních pozemků p.č. 670/1, 670/2, 670/3 na nově 

vzniklou parcelu. Pozemky po obou stranách současně umístěné cesty má v majetku firma 

RM TRYMET a není možné jejich pozemky zcelit a oplotit. Pan Macháček navrhuje, aby 

obec Valchov prodala parcely současné cesty firmě RM TRYMET, která by následně na svoje 

náklady nechala vyměřit novou parcelu (cestu) a cestu přesunula na okraj vlastních scelených 

pozemků a po té cestu zpět odprodala obci Valchov. Fakticky by došlo k napřímení cesty, 

lepší dopravní obslužnosti a také by bylo možné zrušit břemena, kterými je nyní obecní cesta 

zatížena (přístupy na pozemky). Výměrou by se transakce uskutečnila v poměru 1:1.  

Místostarosta zajistí ještě místní šetření na místě samém.  

 

Návrh usnesení 14/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje záměr prodeje pozemku na úpravu cesty za kravínem firmě RM TRYMET dle 

výše popsaného. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 14/12/2012 
 

Zájezd „Jarní flora Olomouc“ – je možnost hromadně zakoupit vstupenky a zajistit zájezd 

na Floru Olomouc ve dnech 19. – 22. dubna, obec by zaplatila autobus, ostatní si uhradí 

účastníci sami. V případě zájmu dopravu zajistí Tomáš Kalik.  

 

Návrh usnesení 15/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje v případě zájmu občanů úhradu autobusu na zájezd Flora Olomouc. Zájezd by 

se uskutečnil v sobotu 21. 4. 2012.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 15/12/2012 

 

Odměny pro pomocníky při zajištění závodů motoskijöringu – staroska navrhuje odměnu 

300,- Kč za pomoc při pořádání závodů v extrémních povětrnostních podmínkách pro tyto 

občany: 

Šrom Miroslav 

Vít Martin 

Učeň Filip 

Langr Jan 

Šmída Jakub 

Barák Roman 

Návrh usnesení 16/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje výše uvedené odměny.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 16/12/2012 
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Kontrolní výbor – starostka poprosila Václava Hasoně o přednesení výsledku kontroly 

kontrolního výboru konané ve dnech 8. až 11. 2. 2012. Protokol z kontroly je přílohou zápisu. 

Na základě zjištěných skutečností, navrhla starostka snížení odměny o 50% těm, kteří 

nesplnili svoje úkoly v několikrát prodloužených termínech. Návrh je v souladu s usnesením 

č. 16 z ustavujícího zasedání ZO z 11.11. 2012. 

Evidence lesa – Milan Fiala 

Rozhlas Přísadniska, držáky na hasicí přístroje – Karel Vrána 

Jejich úkoly jsou přeneseny na jiné členy zastupitelstva nebo výborů.  

 

Návrh usnesení 17/12/2012:         5 - 0 - 2 

ZO schvaluje snížení odměn zastupitelům Milanu Fialovi a Karlu Vránovi o 50% s platností 

od 20. 2. 2012 na dobu následujících dvou měsíců.  

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-0 do-0 

Bylo přijato usnesení č. 17/12/2012 
 

Dotace, o které může žádat obec Valchov  
Podzimní kolo žádostí na SZIF na zalesňování. Starostka prověří možnosti, vyjmutí ze 

zemědělského půdního fondu a zpracuje žádost o dotaci. 

 

Návrh usnesení 18/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje podání žádosti na zalesňování na SZIF v podzimní výzvě. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 18/12/2012 
 

MAS Boskovicko Plus vypíše zřejmě v dubnu dotační tituly, které budou zahrnovat i obnovu 

veřejných prostranství. Starostka navrhuje zpracovat projektovou dokumentaci na prostor 

před hasičskou zbrojnicí. Dokumentace by zahrnovala i nájezd do zbrojnice, který je 

poškozen, výměnu starých a částečně suchých stromů, opravu kříže a zpracování nové 

plastiky – sv. Floriána a celkovou regeneraci prostranství. Projektová dokumentace se využije 

jako podklad pro projektovou žádost o dotaci. Pavla Vítová připomíná problém s dešťovou 

vodou stékající ze střechy zbrojnice a z vydlážděného dvora na asfaltovou plochu. Podotkla, 

že by se řešení tohoto stavu mohlo stát součástí plánovaného projektu.     

 

Návrh usnesení 19/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje vypracování projektové dokumentace a podání žádosti o dotaci na MAS 

Boskovicko Plus na jaře roku 2012. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 19/12/2012 
 

Ministerstvo životního prostředí ve svém operačním programu patrně vypíše výzvu na 

snižování energetické náročnosti v rámci veřejného osvětlení. Starostka opět prověří možnosti 

a zajistí vypracování projektové dokumentace na rekonstrukci veřejného osvětlení v obci. 

 

Návrh usnesení 20/12/2012:         7 - 0 - 0 

ZO schvaluje vypracování projektové dokumentace a podání žádosti o dotaci na rekonstrukci 

veřejného osvětlení v obci. 

Hlasování: br-1 př-1 ha-1 ka-1 vr-N be-1 fi-N ví-1 do-1 

Bylo přijato usnesení č. 20/12/2012 
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Možnost dotace na pořízení herního prvku na dětské hřiště u MŠ prostřednictvím Svazku obcí 

Boskovicko je v současnosti ve fázi vyřizování. 

 

Jihomoravský kraj vypsal dotační titul na záležitosti sportu. Vzhledem k širokému záběru a 

očekávanému schválení žádosti o dotaci na projekt „Nová náves pro Valchov“, tím pádem 

většímu finančnímu zatížení obce, se pokusí v této  oblasti  podat žádost TJ Sokol Valchov. 

 

12. diskuze 

 

Ing. Dokoupil navrhuje doplnit lavičky na nové víceúčelové hřiště v areálu Borky. Vzhledem 

k možnosti poškození umělého povrchu Tomáš Kalik navrhuje prověřit možnost sklápěcích 

laviček namontovaných na část mantinelů. Tento návrh bude z důvodů technického řešení 

konzultován s dodavatelskou firmou stavby hřiště. 

 

Někteří občané vyjádřili svoje názory při projednávání jednotlivých bodů. 

 

11. Závěr 

 

Starostka poděkovala všem za účast a ukončila zasedání ZO Valchov v 21.54 hod. 

 

 

 

 

Ve Valchově 24. 2. 2012     Zapsala: ing. Jindřiška Brožová 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:       Václav Hasoň, v.r. 

 

 

     Ing. Radka Bezděková, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

      Otisk úředního razítka 

 

 

Ing. Jindřiška Brožová, v.r. 

          starostka obce 


